
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Ørland rådhus (Bjugn), Tinboden 
Dato: 28.01.2020 
Tid: 09:15 – 13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Finn Olav Odde Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretariat 
Marit K. Ervik Ass. rådmann/Kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
  

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent med følgende merknad; 

 Formannskapets møter starter heretter kl. 09.30 i stedet for kl. 09.15 som sist vedtatt 
 
Saksliste godkjent.  
 
Laila I. Veie (SP) innvilget permisjon fra kl. 10.30. 
Knut Ring (AP) innvilget permisjon fra kl. 13.00. 

 
 
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

OS 20/1 Grenseregulering av namsdistrikt i Trøndelag 
politidistrikt - orientering 

 

PS 20/4 Søknad om tilskudd til drift - Kjør for livet  
 
 
Orienteringer 

 Orienteringer ved kommunalsjef, Thomas Engen 
o Fergeruta Brekstad – Valset 

 Ekstrafinansiering 2020 
 Administrasjonen fremmer saken til politisk behandling  

o Hurtigbåtterminalen på Brekstad 
 Terminalen er ikke fullfinansiert 
 Alternative løsninger for arbeidet med videre finansiering  
 Administrasjonen fremmer saken til politisk behandling  

o Juridisk vurdering vedrørende utestående vannavgift til GP 
 Notat juridisk vurdering foretatt av advokatfirmaet Bjerkan Stav 
 Formannskapet ber om at handlingsrommet rundt eventuell differensiering, 

rabatter og fremtidige løsninger for avgift vann og avløp for stordriftsnæring 
avklares 

 Saken fremmes til politisk behandling 
 Kommunen ønsker å være en tilrettelegger for næring og kunne se på 

mulighetene for et differensiert avgiftssystem 
 Administrasjonen effektuerer regningen på utestående vannavgift for GP 

 
Protokolltilførsel - Finn Olav Odde (SP): 
 Politikk handler om tillit og muntlige og skriftlige avtaler er like 

bindende. Representanten Finn Olav Odde (SP) er sterkt imot at 
administrasjonen effektuerer regningen på utestående vannavgift for 
GP 

 
o Avtaler om vannforsyning til Tarva 

 Det ble informert om status, avklaringer og økonomi om utbyggingen av 
vannforsyning til Tarva 

 Formannskapet ber administrasjonen se på økonomiske konsekvenser av vann 
frem til alle abonnementer og alternative kostnadsdeling mellom abonnenter og 
kommunale tilskudd. Saken fremmes til politisk behandling 

o Status flytteprosess og informasjon om kontorer på nytt rådhus 
 Gamle rådhuset i Bjugn  
 Næringens Hus Brekstad 
 Statens Hus  
 ØMS  
 Orientering om Statens hus v/kommunalsjef Arild Risvik 

 Møbleringsplaner lagt fram 
 Skilting og fargevalg fasade Statens Hus 
 Orientering om kundemottak, kontorplassering, møterom og 

bemanning funksjoner 
 Dører inn mot kontorfløyer vil i utgangspunktet være låst – besøkende 

til rådhuset må avtale og hentes ved kontorbesøk 



o Formannskapet ber om en bedre begrunnelse for valget av en 
slik løsning og informasjon om hvordan det er tenkt rundt ruting 
av besøkende og innbyggere da det blir flere rådhus 

 Formannskapet ber om nærmere avklaringer rundt administrative 
vedtak som er fattet og som har fordyret prosjektet med ombygging av 
Statens Hus 

 Sak vedrørende overskridelsene på ombygging av Statens Hus legges 
fram til behandling i kommunestyrets møte 30.01.20 

o Orientering om avtale mellom kommunen og Myran Park 
 Administrasjon har vært i kontakt med Myran Park om avtalen 
 Forslag at veien overdras kommunen vederlagsfritt i den tilstand den befinner 

seg 
 Administrasjonen utreder kostnader med å utbedre veien på grunn av skader og 

til kommunal standard og fremmer saken til politisk behandling 
 
 
Eventuelt: 

 Orientering ved rådmann, Emil Raaen 
o Kommunelovens krav om utarbeidelse av forskrift om godtgjøring folkevalgte 
o Saken vil bli fremmet til politisk behandling 

 
 Spørsmål fra Finn Olav Odde (SP) 

o Status og utfall etter Trøndelagsmøte 
 Kommunens representanter på Trøndelagsmøte hadde hovedfokus på følgende 

saker; Marin Verneplan, Flyruta Ørland - Oslo, Fosen Tingrett og sikre flyfag til 
Fosen VGS 

 Ordfører, varaordfører og Finn Olav Odde orienterte om arbeidet som ble gjort i 
Trøndelagsmøte for sakene representantene hadde fokus på 

 Marin Verneplan 
1. Administrasjonen må snarest avtale møte ifm uttalelse og høringsfrist 

på Marin Verneplan 
 

o Kommunens støtte til opprop NFKK 
 Ordfører orienterte om saken og saksgangen for kommunens støtte i 

forbindelse med oppropet 
 

o Stillingsbenevnelse som rådmann eller kommunedirektør 
 Formannskapet ber om at administrasjonen fremmer saken til behandling i 

neste møte i formannskapet  
 

 Spørsmål fra Laila I. Veie (SP) 
o Legekontor og helsestasjon i Bjugn? 

 Plassering av helsestasjon i Familiens Hus på Brekstad, strider mot 
intensjonsavtalen i forhold til nærhetsprinsippet og nærhet til tjenestene - 
individrettede tjenester der folk bor 

 Administrasjonen bes om å redegjøre skriftlig for spørsmålene som ble stilt i 
forbindelse med saken, til neste møte i formannskapet 

1. Organisering av helsestasjonen er på plass – hva vil det si? 
2. Har administrasjonen tatt de politiske signalene, og er avgjørelsene i 

organiseringen om legekontor og helsestasjon gjort ut fra dem? 
3. Ble ansatte dette gjelder involvert og hørt? 
4. Har kommende (kanskje) Helsehus hatt noen betydning for 

plasseringen? 



5. Er det foretatt noen brukerundersøkelser når det gjelder legekontor og 
helsestasjon? 

6. I Intensjonsavtalen er «nærhetsprinsippet» nevnt flere ganger. Synes 
administrasjonen at organiseringen av helsestasjon oppfyller dette? 

 
 Spørsmål fra varaordfører Ogne Undertun (AP) 

o Kommunens holdning og støtte til forsøksordning for Hurtigbåtens anløp ved 
Helsefortet på Hysnes 
 Administrasjonen utarbeider notat med synspunkter og status i saken. Notatet 

formidles til formannskapet i løpet av dagen  
 Formannskapet inviterer til møte med Indre Fosen i morgen for avklaringer 

rundt saken 
 
 

OS 20/1 Grenseregulering av namsdistrikt i Trøndelag politidistrikt - orientering 

Saksprotokoll i Formannskap - 28.01.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet tok saken til orientering. 
 
 
 
 

PS 20/4 Søknad om tilskudd til drift - Kjør for livet 

Saksprotokoll i Formannskap - 28.01.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Ørland kommune innvilger ikke tilskudd til drift av Kjør For Livet for 2020.  
 
 
 
 
 


